

Date: 31 January 2023

التاريخ: 31 يناير 2023

H.E Dr. Maryam Buti Al Suwaidi
Chief Executive Officer
Securities and Commodities Authority
P.O. Box: 33733 Abu Dhabi, UAE

سعادة الدكتورة/ مريم بطي السويدي
الرئيس التنفيذي
هيئة الأوراق المالية والسلع
ص.ب: 33733 أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
P.O. Box: 9700 Dubai, UAE

السيد/ حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
ص.ب: 9700 دبي، الإمارات العربية المتحدة

Subject: Results of Dubai Financial Market (PJSC) (the "Company") Board of Directors' Meeting

الموضوع: نتائج اجتماع مجلس إدارة سوق دبي المالي (ش.م.ع) ("الشركة")

Reference to the above subject, please be informed that the Company's Board of Directors meeting was held on Tuesday 31 January 2023, and approved the following:

بالإشارة إلى الموضوع المذكور أعلاه، يرجى العلم بأن اجتماع مجلس إدارة الشركة قد انعقد يوم الثلاثاء الموافق 31 يناير 2023، ووافق على ما يلي:

1. The Company's Consolidated Financial Statement for the year ended December 31, 2022.
2. Recommend distributing a cash dividend of 1.68% of the share capital equivalent to 1.68 fils per share for the year ended 2022, subject to the Company's Annual General Assembly Approval.
3. Annual General Assembly Meeting agenda and invitation for the year ended 2022, subject to the Securities and Commodities Authority approval.

1. البيانات المالية الموحدة للعام المنتهي في 31 ديسمبر 2022.
2. التوصية بتوزيع أرباح نقدية بنسبة 1.68% من رأس المال بواقع 1.68 فلساً للسهم الواحد عن العام المنتهي 2022، بشرط موافقة الجمعية العمومية السنوية للشركة.
3. اعتماد جدول أعمال ودعوة الجمعية العمومية السنوية عن العام المنتهي 2022، حسب موافقة هيئة الأوراق المالية والسلع.

4. Regular matters and other businesses.

4. أمور اعتيادية وما استجد من أعمال.

Dubai Financial Market (PJSC)

سوق دبي المالي (ش.م.ع)

Haitham Mohamed El Gebali
Legal Counsel and Board Secretary

هيثم محمد الجبالي
المستشار القانوني وأمين سر مجلس الإدارة

